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S’urbanitza el sud-oest
A finals d’any començaran les obres per millorar la zona
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Compromís
per tirar

endavant
el nou port

Imatge actual del Passatge Circumval·lació cantonada Narcís Monturiol

Abans que acabi el 2004 es
preveu que començaran les
obres per urbanitzar el sec-
tor sud-oest, l’única zona
del poble encara pendent
d’urbanització i on encara
es poden veure carrers
sense asfaltar. Abans de

l’estiu vinent, els veïns de la
zona podran gaudir d’un
nou espai que busca conju-
gar la qualitat de vida amb
una acurada estètica de
l’entorn. Es tracta de posar
fi a una sèrie de mancances
que afecten a infraestruc-

tures i serveis, creant alhora
un espai agradable per viure
i passejar. Es faran carrers
amb prioritat dels vianants
sobre els vehicles motorit-
zats, i s’ajardinaran les
zones verdes existents.

L’acord amb els veïns so-

bre el finançament de les
obres, un 30%  de les quals
van a càrrec de l’Ajunta-
ment, marca el tret de
sortida per a la posada en
marxa d’aquest projecte,
que té un pressupost de
589.707 euros.



Farmàcia Barniol c/ Sant Antoni, 31

Tel. 93 751 04 44
Farmàcia Buenache c/ Gran Via, 242

Tel. 93 752 04 88
Farmàcia Gaza c/ Gran Via,136.

Tel. 93 752 08 88 - 93 751 58 00

Farmàcia Pueyo  c/ Gibraltar, 30
Tel. 93 752 90 42

Farmàcia Rodríguez  c/ Mallorca, 18

Tel. 93 751 18 74
Farmàcia E. Viayna c/ Plaça, 94

 Tel. 93 751 51 94

Farmàcia P. Viayna c/ Gran Via,195
Tel. 93 751 58 98

1: Rodríguez
2: Gaza
3: Barniol
4: E.Viayna
5: P. Viayna
6: Buenache
7: Pueyo
8: Pueyo
9: Rodríguez
10: Gaza
11: Buebache
12: E. Viayna
13: P.Viayna
14: Buenache
15: Buenache
16: Pueyo
17: Rodríguez
18: P.Viayna
19: Buenache
20: E.Viayna
21: P.Viayna
22: P.Viayna
23: Buenache
24: Pueyo
25: Rodríguez
26: P.Viayna
27: Barniol
28: E. Viayna
29: E. Viayna
30: P. Viayna
31: Buenache

Gran Via, 136  Tel. 93 751 58 00 - 93 752 08 88 www.megaza.com

famàcia, adreça i telèfon dia: farmàcia de guàrdia

Oficina Municipal d’Informació al Consumidor     93 752 91 90
Fax Ajuntament       93 741 74 25
Organisme de Gestió Tributària (ORGT)       93 752 04 34
Serveis Personals d’Atenció Ciutadana       93 741 74 04
Cultura       93 752 99 90
Medi Ambient       93 752 27 11
Joventut (Diàleg)       93 752 99 90
Esports i OIAE (Pavelló)       93 752 35 79
Comissió de l'Esport Escolar       93 752 42 08
Piscina Municipal       93 754 90 56
Normalització lingüística       93 754 86 91
Ràdio Premià de Mar 95.2 fm       93 752 25 25
Museu d'Estampació Tèxtil       93 752 91 97
Biblioteca Municipal       93 751 01 45
Escola Municipal de Música       93 752 27 33
Fundació CRAM       93 752 45 81
Brigada Municipal d'Obres       93 752 05 14
Estació Taxi 24 hores       93 752 25 32
Correus i Telègrafs       93 752 26 93
Companyies de subministrament i serveis. Avaries
SOREA (Servei d'Aigües)   Oficines: 93 752 28 91

   Avaries: 904 10 00 00
ENHER                 Oficina de servei: 93 752 39 70

                                      Avaries: 900 77 00 77
Gas Natural:      Oficina de servei: 93 752 58 33

      Urgències: 900 75 07 50
CESPA (neteja, recollida de mobles vells)      93 751 00 96
SECE-MOSECA (enllumenat públic)            93 752 02 58

Emergències            112
Urgències Sanitàries   061
Policia Local   092
Mossos d'Esquadra   088
Guàrdia Civil   062
Bombers   085
Ambulatori Urgències       93 754 77 13
Ambulatori       93 754 77 10
Ambulàncies CTSC       93 757 88 88 / 93 757 95 04
Policia Local (tràmits)       93 741 74 22
Planificació Familiar       93 752 44 28
Jutjat de Pau       93 752 06 35
Taxi       93 752 57 57
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Jaume Batlle
Alcalde de

Premià de Mar

1: Pueyo
2: Radríguez
3: Gaza
4: Barniol
5: Barniol
6: E.Viayna
7: P.Viayna
8: Buenache
9: Pueyo
10: Rodríguez
11: Gaza
12: Gaza
13: Barniol
14: E.Viayna
15: P.Viayna
16: Buenache
17: Pueyo
18: Rodríguez
19: Rodríguez
20: Gaza
21: Barniol
22: E.Viayna
23: E.Viayna
24: Buenache
25: Pueyo
26: Pueyo
27: Rodríguez
28: Gaza
29: Barniol
30: E.Viayna

dia: farmàcia de guàrdia
al setembre

Finalment, el Ministeri s’ha decidit a arreglar el Passeig Marítim.

Ho ha fet tard, un cop ja entrat el mes de juliol, però si més no hem

vist que les nostres reiterades reclamacions al llarg dels darrers

mesos han servit per a alguna cosa. Mentrestant duren les obres

hem hagut de tancar alguns dels accessos a la platja, com és el

cas de la zona de l’estació. Tot i així, l’accés a aquesta zona es pot

fer sense dificultats pel camí construït artificialment a la sortida

del pas soterrat de Can Manent. Aquesta situació és totalment pro-

visional, i quedarà solventada un cop el Ministeri acabi les obres.

Voldria agrair als premianencs la seva comprensió i alhora els

demano que siguin conscients de la necessitat de respectar els passos barrats, que

estan degudament senyalitzats. Certes actituds de voler utilitzar els accessos que no

estan en condicions poden resultar molt cares. I francament, crec que no valen la pena.



Es pavimentaran els carrers i es milloraran els serveis

Dignificar l’espai i millorar
les seves infraestructures
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passa a la pàgina següent
Plànol de la zona afecta per les obres que s’han de dur a terme a la part sud-oest de la vila

Els veïns de la zona com-
presa entre el Torrent
Castells i el carrer Abat Oli-
va podran gaudir aviat d’un
entorn de qualitat. Els
carrers sense asfaltar i la
manca de serveis de
qualitat passaran  a la

història amb la posada en
marxa del projecte per
reurbanitzar l’anomenat
sector sud-oest, que té com
a objectius principals la
dignificació de l’espai públic
i la millora de les infra-
estructures existents, com

són  pavimentació, sote-
rrament de tots els serveis i
millora del clavegueram.

El sector sud-oest era
l’única zona del poble que
encara estava pendent
d’urbanització. Les obres,
que es preveu que

comencin abans de finals
d’any i que acabin a la pri-
mavera del 2005, ascen-
deixen a un total de 589.707
euros, que assumiran en un
30% l’Ajuntament, i en un
70% els veïns, que sumen
una seixantena. El mòdul de

repartiment de la quota a
pagar s’ha fet segons la
superfície total de cada
parcel.la, tal i com van acor-
dar conjuntament els
mateixos veïns de la zona
afectada i el consistori. En
les reunions mantingudes
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Marisa Farreras (CiU)

Alícia Ballester (PPC)
Ja era hora! Hem donat suport perquè

es facin les obres d’urbanització
d’aquest sector del municipi. És bo per

als seus veïns i és bo per a tot el conjunt
dels ciutadans.

Ernest Martin (ICV-EA-EPM)
Finalment s’urbanitza la zona després

d’arribar a un bon acord entre els veïns
i l’ajuntament. Ara s’han de buscar

línies de finançament toves per ajudar
el veïnat.

M. Jesús Fanego (PSC)
Aquesta obra urbana del sector Sud-
Oest de Premià (carrers adjacents a

Circumval·lació) tanca un dels projectes
pendents dels que eren,  hores d’ara,

ineludibles. Estem contents perquè s’han
respectat els acords pactats de l’anterior

govern.

David Anton (ERC)

ve de la pàgina anterior

Sessió ordinària del 21 de juliol de 2004

L’esforç dels veïns i de l’Ajuntament
farà possible que a Premià ja no
quedin carrers sense urbanitzar.

La bona entesa entre l’Ajuntament i els
veïns ha permès tirar endavant aquest

projecte, una de les prioritats per a
aquesta legislatura, ja que era molt

necessari urbanitzar d’una vegada per
totes aquesta zona.

Superficie total urbanitzada: 5.000m2

Vorera 1.255m2
Calçada 1.170m2

Carrers amb coexistència de trànsit

Carrers sense coexistència de trànsit

  Vorera 1.000m2
  Calçada 1.000m2
  Aparcament    280m2
  Zones d’estada
  i enjardinades    295m2

Canonada de clavegueram (aigües residuals)    700m

Canonada de clavegueram (aigües pluvials)    512m

Canonada d’aigua potable 1.000m

Línia de baixa tensió soterrada    826m

Línies de telèfon i fibra òptica soterrades    935m

Línia d’enllumenat    830m

Foto recurs

els darrers mesos entre
ambdues parts, es van acor-
dar també les facilitats de
pagament.

Un espai agradable
Els treballs que s’hi portaran
a terme tindran en compte
tant la millora de la qualitat
de vida dels ciutadans com
millores referents a la
seguretat.

Pel que fa a la qualitat de
vida, cal destacar la pa-
vimentació dels carrers que
encara estan sense asfaltar;
alguns dels carrers es faran

al mateix nivell que les
voreres, i per tant tindran
prioritat invertida (els
vianants tindran prioritat
sobre els vehicles
motoritzats en l’ús de
l’espai públic viari);
s’ordenarà l’espai d’apar-
cament; es milloraran i
so te r ra ran els serveis
existents; i es crearan di-
versos espais amb zones
enjardinades.

A tot això cal sumar-hi la
voluntat de convertir
aquesta zona en un espai
agradable, amb una

estètica actualitzada. D’altra
banda, per tal d’incrementar
la seguretat de la zona,
s’augmentaran els espais
destinats als vianants
(voreres); es reordenarà i
senyalitzarà convenient-
ment la circulació dels
vehicles; es millorarà
l’enllumenat de la zona;
s’adaptarà l’espai per a per-
sones amb mobilitat
reduïda; i es millorarà el
drenatge dels carrers,
alhora que es crearà una
nova xarxa de recollida
d’aigües pluvials.

Els regidors i regidores de l’Ajuntament de Premià de Mar, reunits en sessió plenària, acorden:
· Les contribucions especials de les obres d’urbanització sector sud-oest, per unanimitat.
· El nou text refós de la modificació puntual del Pla general en l’àmbit del Pla parcial del Torrent Malet, i en

conseqüència deixar sense efecte la modificació puntual del Pla general relativa als terrenys situats entre el límit
del terme municipal del Masnou, Camí del Mig, el carrer anomenat de Metalogenia i la Gran Via (Polígon d’Actuació
Urbanística “M.D”), per unanimitat.

· El  nou text refós del Pla parcial industrial del Torrent Malet, per unanimitat
· El Conveni amb la Direcció General d’Habitatge per a la construcció d’habitatges amb protecció oficial a la parcel.la

propietat de l’Ajuntament situada al carrer Narcís Monturiol núm. 11-13, la qual es cedirà a l’Institut Català del
Sòl, per unanimitat.

· Ampliar l’horari del funcionament de les terrasses dels establiments públics en una hora de diumenge a dijous
entre el 15 de juny  i el 15 de setembre, amb l’abstenció del PSC.

· Moció presentada per tots els grups municipals en què s’insta al Govern central a accelerar el màxim possible els
tràmits necessaris per acomplir la proposició no de llei aprovada sobre la posada en marxa del baixador de RENFE

Detall d’un dels carrers afectats

Instal·lacions



Conveni entre C.Nàutic i empreses per desencallar el projecte

La construcció del nou port
i la zona d’oci, més a prop
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El Club Nàutic i les
empreses  Marina Premià,
Centre  Lúdic i Port Building
han signat un conveni que
podria desencallar d’una
vegada per totes la situació
de paràlisi que pateix la
construcció del nou port de
Premià, que ha d’incloure
una zona lúdica i d’oci amb
cinemes, bars i restaurants.

Els punts més importants
d’aquest conveni són la
cessió de la concessió del
port a Marina Premià, (fins
ara la concessió la tenia el
Club Nàutic) i el compromís
per part dels signants de ti-
rar endavant el projecte
seguint un calendari que
s’especifica en el mateix
escrit.  Segons el conveni,
aquest mateix estiu han de
començar les obres de
l’anomenada “zona de mar”,
que comportarà la retirada
dels actuals 4 pantalans,
que degut al seu mal estat
seran substituïts per uns de
nous. En total se’n cons-
truiran 7 de flotants, que
donaran cabuda a uns 565
amarraments.  D’altra ban-
da, també es portarà a
terme la urbanització de la
zona dels vials del port i la

construcció del nou  col.lec-
tor i serveis corresponents,
així com la zona de varada
nàutica.

Aquesta primera fase
comporta també la cons-

trucció del nou edifici social
del Club Nàutic, que inclou-
rà diverses novetats, entre
les quals hi ha una zona
termal-lúdica. Les noves
instal·lacions es podrien

començar a construir durant
la primavera del 2005.

El pas següent, ja en una
segona fase, serà la
construcció del Passeig
Marítim (a la zona on hi ha

l’actual Club Nàutic), la
modificació dels accessos a
la zona,  i el centre d’oci, que
segons el conveni podria
estar en marxa pels volts de
l’any 2007.

Plànol de les obres a realitzar al port i a la zona d’oci
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El nou dip òsit municipal
de vehicles, en marxa
L’espai del Voramar s’adapta a la normativa

Imatge de l’aspecte actual del dipòsit municipal de vehicles
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Segona edició
de Voluntaris
per la llengua
L’experiència de la posa-
da en marxa del projecte
de participació ciutadana
Voluntaris per la llengua ha
estat molt ben valorada
tant pels voluntaris com
pels aprenents, i la majoria
estan disposats a repetir
l’experiència. El programa
posa en contacte persones
que vulguin destinar una
hora a la setmana a con-
versar en català amb una
altra persona que estigui
aprenent la llengua o que
vulgui practicar-la.
L’Oficina de Català de
Premià de Mar agraeix la
col.laboració de totes els
voluntaris i voluntàries que
han fet possible que el pro-
grama s’hagi dut a terme
a la nostra localitat amb
tanta participació i èxit. La
segona edició començarà
a partir del mes d’octubre.
Tots aquells i aquelles que
estigeu interessats en
prendre part en aquesta
segona edició del
Voluntaris per la llengua
podeu demanar més
informació trucant al
telèfon 93 754 86 91.

Després de l’estiu
començaran les obres del
que ha de ser el nou  Dipòsit
Municipal de Vehicles, que
s’ubicarà a l’espai lliure de
l’antiga escola Voramar.

Des de fa temps, aquest
espai ja s’utilitza de mane-
ra provisional com a dipòsit,
però no reuneix les condi-
cions necessàries ja que no
ha estat habilitat per a
aquesta funció. L’objectiu
del nou projecte és adequar
les instal·lacions a la norma-
tiva vigent, que fa especial
referència als aspectes
relacionats amb la seguretat.

Els treballs que s’hi por-
taran a terme permetran
netejar i condicionar el
terreny, així com tancar el
recinte per delimitar-lo.  El
paviment serà impermeable
i hi haurà dues boques
d’incendis i extintors. Es
pintarà la distribució de les
places dels vehicles per a
un millor aprofitament de
l’espai, i finalment s’hi

col·locarà un mòdul de
vigilància. La porta d’accés
disposarà dels  mecanis-
mes adequats perquè

l’obertura i el tancament
siguin silenciosos i no
produeixin molèsties als
veïns. La superfície és de

L’equip de la categoria prebenjamí de La Salle ha guanyat la lliga de futbol, i per
aquest motiu els seus components van voler oferir la Copa al poble. L’acte va tenir
lloc a la sala de plens de l’Ajuntament i va comptar amb la participació dels jugadors
i familiars, a més de l’alcalde i diversos regidors.

La policia local estrena uniforme
Des del passat mes de juliol, els policies de Premià
de Mar vesteixen un nou uniforme, que es diferen-
cia de l’anterior en la camisa i la gorra. El cos de
policies de la nostra localitat està format per un to-
tal de 46 membres.

El prebenjamí de La Salle, campió

780m2 i permetrà acollir un
màxim de 39 places.  El
pressupost total ascendeix
a 70.270 euros.



Èxit de participació en la
recollida de brossa orgànica

Les primeres dades referents a  la recollida de la brossa orgànica demostren la bona predisposició dels veïns i veïnes de la nostra població. La
recollida selectiva de les restes de menjar es va iniciar el passat 31 de maig, i els resultats obtinguts fins ara són força optimistes. Per aquest motiu,
l’alcalde s’adreça a tots els veïns i veïnes i els anima a seguir reciclant:
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L’alcalde felicita els premianencs i els encoratja a reciclar
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Benvolguts premianencs,

Benvolgudes premianenques,

Amb aquesta carta us dono a conèixer els primers resultats de la campanya “Premià de Mar recicla”, alhora que us

agraeixo l’elevat grau d’implicació que heu mostrat tots els premianencs i les premianenques en la nova recollida

selectiva de la brossa orgànica.

La participació a les reunions, punts informatius, xerrades i debats, i a totes les altres activitats que formen part

de la campanya informativa ha estat molt positiva.

Per exemple, el dia que s’iniciava la recollida selectiva de les restes del menjar, el 78% dels veïns ja havien anat a informar-se i a

recollir el seu cubell per tal de poder començar correctament la separació des de casa.

Durant la primera setmana de recollida vam aconseguir reciclar 32.000 Kg de matèria orgànica, és a dir, cada veí va separar 1,2 Kg

de brossa. Aquesta xifra ens situa per sobre de la mitjana de Catalunya i representa un reciclatge del 33%.

Un mes després de l’inici d’aquest reciclatge, s’han recollit 107.140 Kg de brossa orgànica, que s’ha portat a la planta de compostatge

de Granollers per transformar-se en compost (adob), i d’aquesta manera s’aprofita per a l’agricultura i la jardineria un residu que abans

llençàvem i no aprofitàvem.

Per acabar, m’agradaria felicitar-vos per aquests bons resultats i animar-vos a continuar reciclant. Estic

convençut que el reciclatge de la brossa orgànica seguirà comptant amb la participació de tots i cadascun

dels ciutadans de Premià de Mar, que continuareu millorant el medi ambient i contribuint a crear un entorn

adient per a nosaltres i les generacions futures.

Cordialment,

Jaume Batlle i Garriga

Alcalde

Premià de Mar, juliol de 2004
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Cursos de formació
ocupacional per als joves
Com cada any, l’Àrea de
Serveis Personals d’Atenció
al Ciutadà ofereix la
possibilitat a joves aturats o
sense estudis de participar
als cursos de formació
professionalitzada, per po-
der accedir al món del
treball o continuar, si
s’escau, uns estudis reglats
específics.

Els cursos previstos al
llarg del curs 2004-2005 són
els següents:

Curs de dependenta
de comerç
Adreçat a dones en situació
d’atur menors de 25 anys.
Aquest curs  té una durada
total de 284 hores (incloses
85 hores de pràctiques a
empreses) i es portarà a
terme d’octubre a desembre
de 2004. Els continguts
formatius es basaran en
tècniques de venda, intro-
ducció a la gestió d’estocs,
introducció a l’organització
del punt de venda, la
comunicació amb el consu-
midor i altres. El curs està
subvencionat pel Servei
d’Ocupació de Catalunya i
el Fons Social Europeu.

Curs de petit manteniment
Mòdul d’aprenent de lampis-
ta i reparacions de petits
electrodomèstics (setembre
–desembre), mòdul d’apre-

nent d’electricitat/electrò-
nica i fusteria (gener - març)
i mòdul d’aprenent de
jardineria, sistemes de rec i
energies alternatives (abril -
juny). En aquest curs es
contemplen dues fases de
pràctiques en empreses,
una al desembre i una altra
al mes de juny, amb una
durada  total de 300 hores.

Curs d’auxiliar de
perruqueria i estètica
Mòdul aprenent de
perruqueria i estètica I,
mòdul aprenent de
perruqueria i estètica II i
mòdul aprenent de
perruqueria i estètica III. Es
contemplen 230 hores de
pràctiques en empreses per
a cadascun dels mòduls.

Els cursos  de petit
manteniment i de
perruqueria i estètica tenen
la durada d’un curs escolar
(15 de setembre de 2004 a
21 de juny de 2005), són
gratuïts i estan adreçats a
joves d’entre 16  i 18 anys
residents a  Premià de Mar,
sense acreditació de l’ESO.

D’altra banda, també
s’han sol·licitat dos cursos
més que formen part del Pro-
grama de garantia social
(PGS), adreçats a joves
menors de 25 anys que no
han superat l’ESO.
Actualment estan pendents

de confirmació per part del
Servei d’Ocupació de la
Generalitat el:

Curs d’auxiliar de
mantenidor-reparador
d’edificis i  Curs
d’auxiliar de perruquer

Aquests cursos són
gratuïts i es portarien a terme

des d’octubre de 2004 fins a
juny de 2005. Els alumnes
que participen a  aquests
cursos reben una formació
professional específica a
més de la corresponent
formació i orientació laboral,
formació en competències
bàsiques, activitats comple-
mentàries, tutoria i pràc-
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tiques a empreses del sec-
tor. Per a  més informació, us
heu d’adreçar a l’ÀSPAC,c/
Unió, 40, (93.741.74.04).
L’AS-PAC pertany a la
Regidoria de Promoció
Econòmica (regidor: David
Anton) i a la de Serveis
Socials i Ensenyament
(regidora: Merçè Gisbert).

Curs destinat a l’aprenentatge de la construcció

Inici dels nous cursos per facilitar l’accés al món laboral
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El pregó i el desembarcament pirata van donar pas a la Festa Major.
La batalla final entre pirates i premianencs, juntament amb els focs
artificials van posar punt i final a un extens i variat programa d’actes.

La Comissió de Festes, les entitats col·laboradores i els voluntaris van ser elements claus abans i durant la Festa Major



○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

10

Premianencs i no premianencs van participar massivament de tots els actes de la festa, que amb els anys ha esdevingut un referent a la comarca.
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CDurant tota una setmana els actes, la música i la festa van formar part del dia a dia dels premianencs.



El Mercat Municipal millora
els accessos de la Gran Via
Es construeix un nou accés amb un ascensor i una escala
Al setembre  es preveu que
comencin les obres de
supressió de barreres
arquitectòniques del Mercat
Municipal.

L’objectiu d’aquests
treballs és resoldre
l’accessibilitat de l’edifici, i
en aquest sentit es
construirà un nou accés que
disposarà d’un ascensor
adaptat que facilitarà als
usuaris els desplaçaments
des de l’entrada de la Gran
Via fins a la primera planta
del mercat, on hi ha les
parades. Aquest ascensor
permetrà la supressió de
barreres arquitectòniques
entre la planta baixa i la

planta del mercat. D’altra
banda, també es construirà
una nova escala d’accés
públic per la Gran Via, que
serà directa al mercat i
tindrà forma de «T» en el
seu ascens, de manera que
quedarà centrada al nou
vestíbul. D’aquesta manera,
l’entrada serà directa al
mercat a través d’aquest
mateix vestíbul, que
permetrà accés als dos
carrers de parades del
mercat. Aquest espai
disposarà de portes
tallafocs amb barres
antipànic. El pressupost de
les obres ascendeix a un
total de 96.000 euros.
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En groc, les noves escales. En blau, el nou ascensor.
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Recomenacions a l’hora de portar una peça de roba a tintoreria

Abans de lliurar la peça de roba:  Comproveu si té desperfectes, assegureu-vos de no deixar cap objecte a les
butxaques; llegiu detingudament la “carta de recomanacions” i les informacions exposades a la tintoreria; verifiqueu
que l’establiment exhibeix en lloc visible la  informació següent: preus màxims dels serveis, l’horari i les llegendes
que especifiquin la disposició de fulls de reclamació, la indemnització en cas de pèrdua o deteriorament irrepara-
ble de la peça i que facilitarà la carta de recomanacions a qui la sol·liciti.

En l’establiment:  Fixeu, de comú acord amb el responsable del servei, la valoració de la peça de cara a una
possible indemnització en cas de deteriorament o pèrdua; si existeix discrepància entre el valor que li atorgueu i
el senyalat per l’establiment, demaneu una segona opinió. Sol·liciteu SEMPRE una còpia del resguard de dipòsit
on figuri la identificació del client i de l’establiment, la data de recepció i la prevista de finalització del servei de
neteja, el desglòs de les peces lliurades i el servei sol·licitat, el preu, les observacions, si existeixen, referent a
l’estat de les peces, la valoració de les peces en cas d’arribar a un acord amb el responsable de l’establiment.
Conserveu el resguard; en cas de reclamació us servirà com a document justificatiu. No us poden exigir el
pagament per avançat dels serveis. Els establiments que el sol·licitin, cal que anunciïn en un lloc visible una
llegenda on especifiqui  que només s’exigirà el pagament avançat quan existeixi conformitat expressa per part
del client. Verifiqueu que el preu que consta en el resguard de dipòsit per l’import del servei coincideix amb aquell
anunciat en l’establiment. En cap cas us poden cobrar quantitats superiors a les que hi figuren.

En recollir la peça:  Si observeu que el servei ha estat defectuós, exigiu que el realitzin de nou sense cap cost
addicional. Recolliu la peça abans de tres mesos, en cas contrari us poden cobrar en concepte d’emmagatzematge.
Si la peça ha patit desperfectes i no s’arriba a un acord amb el responsable de l’establiment, utilitzeu els fulls
oficials de reclamació/denúncia; si no en disposa o es nega a lliurar-vos-els, presenteu una queixa davant
l’administració competent (Oficina Municipal d’Informació al Consumidor). No us oblideu d’adjuntar les còpies de
les proves o documents.

L’Ajuntament ha començat
a condicionar el terreny  de
propietat municipal que es
troba situat al carrer
Eixample, cantonada amb
els carrers Sant Pere i
Lesmes Ruiz. Des de feia
temps, aquest solar estava
en desús i tancat al públic,
ja que el delimitava un mur.
La primera fase dels treballs
que aquest estiu s’han
començat a portar a terme
consisteixen a eliminar la
paret que delimitava l’espai,
que d’aquesta manera
quedarà obert al carrer.  El
pas següent serà netejar i
aplanar el terreny, que fa
110 m2 i plantar-hi uns
quants arbres,  per conver-
tir-lo en un entorn més agra-
dable.  Aquesta actuació
permetrà també recuperar
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Premià recupera un nou
espai públic al nucli antic
Els veïns de la zona tindran una nova plaça
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Cursos de
Català per
a adults
El 9 de setembre, a les 10h
del matí, tindrà lloc la
prova de nivell per als qui
vulguin inscriure’s als cur-
sos de català del Consorci
de Normalització Lingüís-
tica. El període d’inscripció
serà del 13 al 20 de
setembre, de 10 h a 13 h,
a la mateixa oficina. Els
cursos començaran el mes
d’octubre. Oficina de
Català: Carrer de Torras i
Bages, 16.  Tel. 93 754 86
91.premiademar@cpnl.org

Arreglen
el Passeig
Marítim
Després de nombroses
gestions per part de
l’Ajuntament perquè el
Ministeri es fes càrrec de
les obres per arranjar el
Passeig Marítim, els
treballs van començar el
mes de juliol. L’obra
consisteix a reparar els
desperfectes que s’han
produït des de la passada
tardor a causa de les
llevantades i en aquest
sentit es taparan els forats,
es reforçaran amb formigó
i es pavimentarà de nou,
a més de reforçar
l’escullera a les zones on
ha quedat més debilitada.

Visita
institucional
a Ordizia
Els regidors David Anton,
Miquel Buch i Ernest
Casadesús han estat
recentment a la localitat
d’Ordizia, convidats per
l’ajuntament d’aquesta
localitat amb motiu de la
seva festa major. Des de fa
anys, hi ha lligams
d’amistat entre ambdues
localitats. Hi van anar
acompanyats dels Diables,
que van participar a la
Festa Major amb un
correfoc.

Obres per condicionar el solar, fins ara en desús.
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8m2 de vorera. En una
segona fase, que es portarà
a terme els propers mesos,
es preveu dotar aquest

espai del  mobiliari urbà
corresponent (bancs per
seure, papereres...). D’a-
questa manera, tot i que de

dimensions reduïdes, els
veïns del nucli antic i de la
resta del poble tindran una
nova plaça oberta a tohom.



Tercera edició de la Festa
del Comerç i Premià Estoc

Comerços Associats de
Premià de Mar (CAP)
celebrarà, el proper 26 de
setembre, la Festa del
Comerç i el Premià Estoc,
que en ambdós casos cele-
bren la tercera edició, tot i
que fins ara no havien
coincidit en un mateix dia.

La Festa del Comerç es
farà al pati de l’escola La Lió
(c/Joan Prim, 30) i oferirà als
més menuts inflables, karts,
gimcana de bicicletes i un
poblat ibèric. Els comerços
col.laboradors del CAP re-

galaran entrades.
Pel que fa a la fira Premià

Estoc, que permet adquirir
articles d’estoc d’altres
temporades com ara calçat,
moda i complements,
decoració o joguines a un
preu econòmic i competitiu,
es farà a la plaça Romà
Piera (a la zona de les
galeries la Lió). Les dues
edicions anteriors de
Premià Estoc (la primera a
la passada tardor i la
segona al mes de març) van
tenir molt d’èxit.
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L’alcalde, Jaume Batlle, i el regidor de Cultura, Joventut i Cooperació,
Ernest Casadesús, van oferir una recepció als 5 infants saharauis
que, a través de la Plataforma Premià amb el Sàhara, han vingut a

Recepció als nens saharauis
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El CAP ha organitzat pel mes de setembre un festa conjunta

Segona edició del Premià Estoc, el passat mes de març

passar les vacances amb famílies de Premià de Mar. Els nens i ne-
nes van arribar entre el 25 i 27 de juny i s’hi estaran fins a finals del
mes d’agost.



Tots treballem per tenir
el baixador!

Al llarg del darrer mes, ens
hem trobat que l’equip de
govern de CiU i ERC ha
anat anunciant amb grans
titulars al Vila Primilia i a la
pàgina web municipal (dos
mitjans públics i ja a
aquestes alçades molt
polititzats) que el baixador
de Renfe ubicat al costat del
port entrarà aviat en funcio-
nament perquè, segons
diuen, ho ha aprovat el
Congrés de Diputats.

Can Farrerons, crònica
d’una especulació
anunciada

La requalificació de l’Horta
de Can Farrerons va ser el
principal motiu d’enfronta-
ment entre els grups que,
durant la legislatura de
1995 a 1999, formaven
l’equip de govern (PSC,
ERC i ICV).

Quan ICV va decidir no
recolzar aquesta operació
urbanística, el PSC va re-
córrer a CiU. Aquest darrer
partit, va negociar directa-
ment amb el promotor  algu-
nes mesures que, prete-
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sament, milloraven el con-
veni, entre elles la de dedi-
car un mínim del 25% del
total (170) a habitatges de
preu taxat (42). En el conveni
urbanístic de l’Horta Farre-
rons, signat entre l’Ajunta-
ment de Premià, la Promo-
tora Immobiliària Mas - So-
ler SA i el propietari el juny
de 1998, hi consta que
l’empresa promotora es
compromet a “ Redactar el
Projecte Tècnic, construir i
cedir a l’Ajuntament una bi-
blioteca i un local destinat a
l’ús per part de les entitats i
associacions del Barri Cotet,
situada a la zona d’equipa-
ments”. La construcció de la
biblioteca havia de comen-

çar a partir d’un màxim de
dos anys després de
l’aprovació definitiva del
projecte i s’havia d’acabar al
cap d’un any. És evident que
no s’ha complert cap dels
compromisos signats i que hi
ha una forta resistència a
complir-los per part del pro-
motor, agafant com excusa
possibles interpretacions del
conveni i canvis legals (la
desaparició de la figura de
l’habitatge de preu taxat) i,
encara és més greu, manca
de voluntat política de fer-los
complir per part dels grups
que en són responsables per
haver-hi votat a favor (tots,
excepte ICV). El mateix
conveni especifica que

“L Ajuntament no  atorgarà
llicència d’obres respecte el
sostre edificable (max 5.000
metres quadrats) que garan-
teixin l’execució de la biblio-
teca fins que l’edifici no
s’hagi finalitzat”. En aquests
moments, s’està realitzant la
tercera de les quatre fases
que té el projecte i, un cop
acabada, només quedarà la
darrera fase per tal que
l’Ajuntament asseguri el
compliment, per part del pro-
motor, dels seus compromi-
sos. El nostre grup munici-
pal ha ofert la mediació,
mitjançant un arbitratge
voluntari, de la Secretaria
d’Habitatge de la Ge-
neralitat i exigim saber quins

motius impedeixen que la
màxima institució de Cata-
lunya intervingui, de forma
imparcial, en aquest conflicte
d’interessos (és que algú te-
nia la intenció de no complir
o de no fer complir allò que
s’havia compromès?).

L’Horta Farrerons és un
cas paradigmàtic de les
conseqüències negatives
derivades de deixar l’orde-
nació del territori en mans
dels promotors immobiliaris.

Volem denunciar la dema-
gògia d’aquells que prome-
tien compensacions enlluer-
nadores per al poble i reiterar
que no permetrem que es
consumi ni es repeteixi un frau
tan escandalós com aquest.

L’anunci ens semblaria
molt bé si no fos que falta
considerablement a la
veritat ja que el Congrés
només va aprovar que es
realitzi un estudi de viabilitat
i una reclamació. En concret
s’aprova, citem textualment,
que “se inste al Gobierno a
que en el plazo de seis me-
ses y tras realizar un minu-
cioso análisis de viabilidad
de este proyecto y después
que se determine la financia-
ción disponible para el mis-
mo, reclame, con carácter
urgente a Renfe, la apertu-
ra y puesta en funciona-
miento del apeadero de
Premià de Mar sector de
Can Pou-Camp de Mar, rea-

lizando las necesarias
adaptaciones en los ande-
nes y asegurar la parada
frecuente de trenes que cir-
culan en la línea”. Per tant,
de Llum verda al baixador,
de moment, res de res, per
la qual cosa considerem
una actitud absolutament
propagandística i irres-
ponsable la que ha
mantingut CIU , que es
penja medalles que no li
corresponen i que omple
d’il·lusió els premianencs i
les premianenques que fa
anys que reivindiquen
aquesta estació.

Així mateix, volem fer
constar que si s’ha aconse-
guit fer un nou pas endavant

en aquest tema, ha estat
gràcies als esforços de tots
els grups municipals i de
molts ciutadans que durant
anys, i concretament des de
1995, han treballat i han
aprovat diferents docu-
ments perquè es faci aquest
baixador. A més, cal recor-
dar que el pla especial ja
aprovat per Carreteres i
Renfe per a la zona contem-
pla que aquesta futura
estació no sigui un simple
arranjament de l’actual, sinó
que sigui un equipament
nou, ubicat uns metres més
amunt que ara en sentit
Mataró i amb andanes als
dos costats, així com
aparcament i diversos

serveis. Naturalment, això
fa impossible la posada en
marxa i obertura del
baixador tal com el tenim
ara, perquè simplement se-
ria inviable i no està con-
templat urbanísticament.

Finalment, volem dema-
nar des d’aquí una mica de
responsabilitat a tots els
grups a l’Ajuntament: no
fem demagògia de partit, si
us plau, i treballem tots
conjuntament, de forma
unida, perquè així podrem
fer més força per aconse-
guir per fi i al més aviat
possible, aquesta estació.

Premià de Mar s’ho mereix.

El baixador de RENFE

En unes acusacions força
desafortunades, el PSC ha
afirmat que les infor-
macions facilitades per part
de l’equip de govern sobre
el baixador de RENFE no
són correctes. Per  inten-
tar-ho “demostrar” repro-
dueixen el text aprovat pel
Congrés, exactament el
mateix que en el seu dia
l’equip de govern (CiU i
ERC) vam publicar tant a
la pàgina web de

l’Ajuntament –vegeu secció
notes de premsa-, com al
butlletí municipal Vila
Primilia del mes de juliol: “La
iniciativa de CiU aprovada
per unanimitat al Congrés
de Diputats, insta el Govern
a què en el termini de sis
mesos i després de realitzar
una minuciosa anàlisi de
viabilitat d’aquest projecte i
després que es determini el
finançament disponible per
al mateix, reclami, amb
caràcter urgent, a RENFE
l’obertura i posada en
funcionament del baixador
de Premià de Mar sector de
Camp Pou-Camp de Mar,
realitzant les necessàries

adaptacions a les andanes
i assegurant la parada
freqüent de trens que circu-
len per aquesta línia.”

Per tant, ens preguntem
on és l’acte d’irrespon-
sabilitat de CIU i ERC.

Si hi ha hagut algun partit
irresponsable ha estat el
mateix PSC, que a falta
d’arguments, es limita a cri-
ticar, sistemàticament, tot el
que es fa des de l’equip de
govern. Concretament en el
cas del baixador, el Congrés
va aprovar per unanimitat
(també amb els vots del
PSOE) la iniciativa de CIU.
Sens dubte es tracta d’un
pas important en el camí de

poder fer realitat la posada
en marxa del tan esperat
baixador. Per tant, com
s’entén que el PSC de
Premià de Mar vulgui
aprofitar l’ocasió per
confondre els premia-
nencs? Què pretenen?

D’altra banda, entre les
acusacions sense fonament
del PSC vers l’equip de
govern, destaca la que diu
que  “CIU es penja meda-
lles”. Tot i que CiU va ser qui
en el seu dia va encetar les
gestions per la posada en
marxa dels baixadors de
Premià i Vilassar-Cabrera i
ara l’actual equip de govern
(CIU i ERC) ha reprès les

accions perquè el baixador
de Premià pugui entrar en
funcionament, entenem que
quan es parla de temes tan
prioritaris com aquest, no es
tracta de posar-se o deixar-
se de posar medalles, sinó
de fer tots els possibles per
col.laborar i entre tots inten-
tar desencallar un problema
que arrosseguem des de fa
molts anys. Per tant, dema-
nem al PSC que deixi de
confondre els premianencs,
i prengui consciència que, a
l’hora de parlar de qüestions
rellevants, el millor per a
Premià és que tots els
partits ens ho posem al cap
i anem a una.
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Comença a aparéixer
en Curro

Sí, senyors, comencem a
descobrir el programa socia-
lista, les verdaderes
intencions  de les polítiques
econòmiques dels socialis-
tes tant a Espanya com a
Catalunya. Com que no
tenen ni idea de com acon-
seguir ingressos creant
riquesa (quan el normal se-
ria continuar creant llocs de
treball) opten pel sistema

més fàcil, que és apujar els
impostos, o bé crear-ne de
nous.

Per exemple, parlem de la
sanitat catalana. El problema
de finançament de la sanitat,
el volem arreglar apujant
2,40 cèntims la benzina ,
creant una comissió d’ex-
perts i a la millor obligant a
totes les persones que vagin
al metge a pagar un euro.
Mirin ! Tenim un deute
sanitari de 3.000 milions
d’euros, és a dir, 500.000
milions de pessetes. Deute
que a final d’any encara
pujarà en 500 o 600 milions

més , i només pensen que
això ho pagui l’usuari, el
treballador o els pobres
pensionistes. No demanen
responsabilitats a aquells
que van governar  durant 23
anys, ni encaren directa-
ment el problema de base,
que són les polítiques dels
grans laboratoris (temes
industrials, els codis nacio-
nals, proliferació de medica-
ments pel mateix, grans
dosificacions, els preus, els
genèrics, etc), la despesa
sanitària (incontrolada, irra-
cional), la política dels
hospitals (alguns no reparen

en despeses i altres malgas-
ten) les lleis incompletes dels
medicaments, l’inexistent
campanya d’informació a
l’usuari per a l’ús racional del
medicament . Qualsevol
persona que treballi al sec-
tor farmacèutic sap perfec-
tament per on s’ha de
començar  a retallar i l’últim
que s’ha de fer és que pagui
el pobre pensionista,  i jus-
tament el que fan els
socialistes és fer mesures
pocs socials, augmentar les
pressions  fiscals  i empobrir
més els més necessitats.

Per altre part, a nivell lo-

cal, hem tingut les festes
populars i com sempre han
estat bé,  els pirates, el Ball
de Gala, els focs artificials...
però hem de denunciar de
forma constructiva una sèrie
de coses que pensen que es
poden millorar, com per
exemple, el repartiment del
programa de les festes pel
nucli antic, que no ha arribat
a moltes famílies, com
estaven acostumades. O
també que algunes actua-
cions musicals han durat
molta estona, i han perjudi-
cat el descans de molts
veïns de Premià.

Coordinadora
d’associacions de veïns
de Premià de Mar

Per acord del ple municipal,
a partir d’aquest número de
Vila Primilia, la Coordinado-
ra d’AV disposarà d’aquest
espai de comunicació. Per
començar volem fer arribar
l’agraïment als grups
municipals que amb el seu
vot positiu fan possible
aquesta experiència, inno-
vadora al nostre municipi.

La Coordinadora està
composada per les diferents
associacions de veïns
existents a la nostra ciutat:
Barri Banyeres, Tarter-
Maresme, Can Farrerons,

Llevant, Can Pou-Camp de
Mar, Gas i AVECA, (encara
que a alguna li costa inte-
grar-se). Dins la Coordina-
dora, cada associació con-
tinua mantenint la seva
independència, però té
present que la nostra ciutat
és una de sola i, per tant,
els problemes i les qües-
tions que afecten el poble,
a part d’ell, un barri, o una
part d’un barri, també afec-
ten  la resta.

Això comporta la neces-
sitat d’una visió global de tot
el municipi, la recerca de
solucions comunes i des de
la solidaritat, l’establiment
de prioritat de realització,
però com a prioritats de
continuïtat no excloents.

Aquesta manera de fer,
permet una millor solució als
problemes dels barris i que
qualsevol problemàtica, per
petita que sembli, agafi una
projecció que la faci tenir en
compte. L’experiència de
coordinadores o federa-
cions d’altres municipis ens
donen la raó, encara que
sincerament per poder so-
lucionar les problemàtiques
dels barris no n’hi ha prou
amb la nostra bona
voluntat, sinó que són
necessàries les ganes i les
voluntats reals dels polítics
municipals.

Les associacions de
veïns som merament inter-
locutors de les inquietuds i
queixes del veïnat i si

volem aconseguir alguna
millora (individualment o
com a Coordinadora) és
neces-sària la col·laboració
de tothom, fent-se soci,
participant als actes, venint
a les reunions, fins i tot
simplement fent-nos arribar
les queixes i suggeriments;
perquè si volem aconseguir
un Premià millor és neces-
sari que les associacions
siguem fortes.

En aquest primer article,
malgrat fer-nos un xic
feixucs, hem volgut fer una
mica de presentació i
d’explicació del que som i
què volem. En els propers
números us anirem expli-
cant les propostes i els
suggeriments que des de la

Coordinadora fem arribar al
nostre Consistori, sempre
de manera  positiva i cons-
tructiva (encara que sense
oblidar certa part reivin-
dicativa).

Recordeu que després
de la Festa Major queden
encara moltes festes i actes
als barris, als quals tots sou
convidats. Esperem que
la vostra participació sigui
alta i que us ho passeu
d’allò més bé.

I per últim, penseu que
ni  l ’A juntament ,  n i  la
Coord inadora n i  les
ent i ta ts  fan Premià,
perquè Premià és cada
una de les cases i cada
un dels ciutadans i de les
ciutadanes.

Visualització de nous
projectes

El passat ple del mes de
juliol, es van produir dos fets
que considerem molt
importants. D’una banda,
l’aprovació del consistori per
facultar  l’Ajuntament de
Premià de Mar a signar un
conveni amb la Secretaria
General d’Habitatge i d’altra
banda, l’expedient de les

contribucions especials del
sector sud-oest. Des
d’Esquerra Republicana de
Catalunya estem molt
satisfets d’aquest dos
projectes i n’explicarem els
motius.

El primer fet era un
compromís d’Esquerra Re-
publicana de Catalunya  per
aquesta legislatura i ens
permetrà oferir 23
habitatges de lloguer als
joves premianencs i
premianenques a preus
assequibles. Això és
altament important. En pri-
mer lloc perquè creiem que
la possibilitat que els joves
es puguin emancipar és un
dret fonamental que els

permet ser lliures i en segon
lloc perquè aquesta
promoció d’habitatges serà
pœblica i gestionada per
l’Institut Català del Sol. Això
vol dir que no ens venem el
patrimoni de Premià de Mar
i oferim una solució als
nostres joves,   per tant som
davant d’un fet nou en la
gestió d’aquest ajuntament
que fins ara no s’havia
concretat amb cap actuació
d’aquest tipus. També
volem manifestar el canvi
d’aptitud del govern de la
Generalitat, que per fi fa una
aposta decidida en política
d’habitatge que sense cap
mena de dubte és un dels
problemes més greus que

pateix la nostra societat i
que en molts casos
impossibilita els joves a
viure fora de casa.

El segon era una
assignatura pendent del
nostre municipi, és l’œltim
sector de Premià de Mar
encara per urbanitzar. Des
d’Esquerra Republicana de
Catalunya entenem que era
un deure pendent que calia
tirar endavant. Ens
agradaria també manifestar
la bona voluntat i ganes de
colálaboració de tots els
veïns per poder endegar
aquest projecte que sense
cap mena de dubte
dignificarà la seva qualitat
de vida.

Voldríem destacar,
també,  la gran Festa Major
que ha viscut Premià de
Mar, i sobretot  felicitar a
totes les entitats,
associacions de veïns,
culturals,etc. en definitiva a
tots els ciutadans que amb
el seu esforç fan de la nostra
festa major una de les més
concorregudes de la comar-
ca i que coláloquem  el
nostre municipi com un apa-
rador de dinamisme i
participació del Maresme
Sud. A tots us volem fer arri-
bar la nostra felicitació i
encoratjar-vos per continuar
aquesta gran tasca i polir
aquells aspectes de la Festa
Major que ho requereixin.



Entitat: Club Nàutic Premià
President: Juan Manuel Gómez

Any de fundació:  1967
Camí Ral, s/n edifici playa

93 752 35 87

Entitat: Coral l’Amistat
Dtra.: Marta Luna

Any de fundació: 1972
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Club Nàutic Premià

Coral l’Amistat

La Coral l’Amistat va néixer l’any 1972 com a conseqüència
de la incorporació d’un grup de dones en un tradicional cor
de Clavé. Forma part de la Federació Catalana d’Entitats
Corals, de la qual és membre fundador.

Està ubicada al carrer de l’Eixample, 8, en un local que
pertany al Centre l’Amistat del qual la coral forma part. En
aquest petit local assagen un cop per setmana, i un cop
per setmana, també, reben formació en tècnica vocal. A
més, cada curs fan un o dos caps de setmana de treball
intensiu per preparar els concerts.

La Coral l’Amistat està integrada per una vintena de
cantaires d’edats i formacions diverses. Daniel Antolí n’és
el director des de 1997. Amb ell s’ha iniciat una etapa de
renovació i d’ampliació de repertori. En l’actualitat la coral
disposa ja d’un ampli bagatge musical que li permet inter-
pretar obres d’autors del Renaixement, clàssics, barrocs,
romàntics i actuals. L’estrena de El Mikado ha estat un

Vista de l’actual seu del club Nàutic

Fundat l’any 1967 el Club Nàutic Premià és un dels clubs esportius nàutics, sense afany
de lucre, més antics de la regió. Fidel a la seva vocació de servei a l’esport nàutic, sempre
ha tingut present la necessitat de renovar i millorar les seves instal·lacions per tal d’oferir
els millors serveis als seus associats, així com a la vila de Premià de Mar.

La inequívoca voluntat del Club Nàutic Premià ha estat, des de sempre, la de coope-
rar i col·laborar de forma incondicional amb totes les institucions, clubs esportius, empreses
i altres entitats involucrades en la promoció de l’esport  a la vila de Premià.

En aquests darrers anys, l’objectiu primer del Club Nàutic Premià ha estat obrir-se als
ciutadans de Premià i  promoure l’esport de la vela a través de les escoles de la vila i dels
batejos de Mar.

La nova seu social del club, que es començarà a construir al febrer del 2005 atès
l’aprovació del nou conveni, comptarà amb zones de fitness i d’aigües d’hidroteràpia,
sempre amb la intenció que els socis i les sòcies del Club Nàutic Premià puguin gaudir
de les instal·lacions tot l’any.

En l’àmbit esportiu, el club compta amb regatistes que representen Premià per
Catalunya, Europa i Amèrica.

Així, en la classe STEL, el monitor Jordi Delgado de nou s’ha proclamat campió de

○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○ ○

Catalunya. En la classe 420, el campió Carles Gallart,
actualment  número 1 del rànquing de la classe 420 de la
Federació Catalana de Vela, actual campió de Catalunya,
seleccionat a l’equip català de la classe 420, seleccionat
per l’equip espanyol de la classe 420 i actualment està
competint en representació d’Espanya i del Club Nàutic
Premià, al Campionat Europeu de la classe 420 a Zadar
(Croàcia). En creuers, el patró Ernesto Sanchez, amb un
veler de 9 metres, Love 26, va aconseguir el  2n lloc en la
regata internacional La Ruta de la Tramuntana.

A la categoria infantil (de 6 a 14 anys) classe Optimist
(base de formació de les categories superiors i olímpiques),
Aida Aso, Alvar Aso i Mª Àngels Aso, representaran el Club
i la vila de Premià, formant part de la 1a Selecció Catalana
Internacional  d’Optimist, que competirà en aigües de Flo-
rida (EUA) , a St Petersbourg, els dies 1,2 i 3 de setembre,
contra la selecció dels Estats Units d’Amèrica.

El Club Nàutic Premià no oblida les activitats
ludicoesportives ni les activitats socials que complimenten
l’oci de tota la família.

El Club vol aprofitar aquest espai per fer saber als
premianencs interessats a fer-se’n socis i gaudir-ne tot
l’any, que els preus actuals seran vàlids fins al 30 de
setembre, quan per imperatiu legal del nou conveni s’haurà
de fer una revalorització de la quota d’entrada.

dels últims reptes de la coral en què ha calgut a més adquirir la preparació necessària
per fer el muntatge escènic. Així, doncs, madrigals, misses, cantates, cançons d’autor i
populars conviuen i s’alternen per confegir programes variats i alhora  coherents.

Al llarg de la seva història la Coral l’Amistat ha participat en trobades, aplecs i concerts
d’arreu del país. Ha fet intercanvis amb altres corals i ha cantat a diferents escenaris de
Catalunya, Màlaga, Euskadi, Andorra, França i Alemanya. En aquests moments està
preparant un viatge a la ciutat de Cahors per presentar-hi, amb l’Ensemble Vocal Divona
d’aquella ciutat, el mateix repertori que vam presentar en el darrer concert de Festa
Major.

Segons paraules de Marta Luna, presidenta de l’entitat, “ens sentim absolutament
vinculats a la nostra població i agraïm el suport que rebem de part de molts dels nostres
conciutadans. És per això que no faltarem a les cites tradicionals de Nadal, Sant Jordi,
Festa Major”.

La Coral  l’Amistat, en una de les seves actuacions
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TEATRE/TITELLES
Diumenge, 26 de setembre a les 18.00h

ITINERARIS
Diumenge, 19 de setembre a les 10.00h

La Caputxeta vermella
De la companyia Teatre Imaginari
Una nova versió del conegut conte que, de la
mà de la cia. Teatre Imaginari , es converteix
en un espectacle en el qual podreu gaudir al
màxim, on trobareu cançons, danses, animals
i animalons, tendresa i fantasia, alegria i molta
festa, junt amb els personatges d’aquest
meravellós conta.
Lloc: Patronat Social Premianenc
Organització: la Xarxa d’Espectacles

Aquest mes farem un recorregut a peu per les
antigues fàbriques de Premià, que són l’herència del
passat industrial de la població. Sabrem on es va
iniciar la primera estampació a la lionesa que es va
fer a l’estat, coneixerem l’antiga‘Propagadora del
Gas, i altres indÚstries premianenques que van ser
capdavanteres en un o altre moment històric.
Lloc: Centre Cívic (Esperança 19-21). En aquesta
ocasió no cal cotxe!
Per a més informació podeu trucar al 93 752 99 90.
Organització: Regidoria de Cultura
Col·laboració: Museu de l’Estampació,

Cantada de la Coral l’Amistat
11.30h
Al costat del monument a Rafael de Casanova,
Lloc: plaça de Can Manent
Organització: Ajuntament de Premià de Mar
Col·laboració: Coral l’Amistat

Ofrena floral a Rafael de Casanova
i cantada dels segadors per part de la Coral
12.00h
Lloc: plaça Can Manent
Organització: Ajuntament de Premià de Mar
Col·laboració: Casal de la 3ª. Edat de Can Manent

Ballada de sardanes amb la cobla Premianenca
18.00h
Lloc: plaça de l’Ajuntament
Organització: Amics de la Sardana

Conferència
19.00h
“ Els errors històrics dels catalans”
A càrrec del Sr. Joaquim Arenas Sampera, pedagog
i escriptor de la Societat Catalana de Pedagogia
d’Estudis Catalans
Lloc: al vestíbul del Centre l’Amistat
Organització: AVECA

Del 13 al 27 de setembre,
Tiramilles 2004
Exposició de les foto-
grafies dels guanyadors
del premi Tiramilles 2003.
Lloc: Centre Cívic

Del 29 de setembre
al 23 d’octubre,
Exposició de fotografia
del concurs de fotografia
de la Festa Major 2004
Lloc: Centre Cívic

EXPOSICIONS

ESSÈNCIES
Els músics i compositors
Blai Masó i Joan Barran-
ca presenten el seu pri-
mer treball com a duet,
anomenat Essències.
És un disc de pop amb
unes clares influències
jazzístiques que conté te-
mes inèdits i quatre
versions interpretades o
filtrades segons la visió
d’aquests dos músics. Es
tracta d’un treball molt
tranquil i, com ens co-
menten els autors, molt
directe. I és que en
aquesta ocasió no  han
volgut utilitzar mitjans
d’edició que permeten
rectificar errades en la
gravació, perquè no
volien perdre la frescor de les primeres “tomes” i la intenció era obtenir un resultat
cru però autèntic.
Lloc: carrer Sant Antoni (davant del bar l’Amistat)
Organització: Regidoria de Cultura
Col·laboració: Centre l’Amistat

Música - 11 Setembre
 23.00h

Música - 11 Setembre



Durant els mesos d’agost i setembre

Dijous 5 - 22.30h
El senyor dels anells. El
retorn del Rei
Amb aquesta tercera en-
trega cinematogràfica,
guanyadora d’11 òscars,
finalitza la trilogia dedica-
da a la gran obra de J.R.R.
Tolkien.
Lloc: Plaça dels Països
Catalans

Dijous 12 - 22.30h
Spiderman2
En aquesta ocasió l’heroi
adolescent dels còmics
Marvel s’enfrontarà a un
dels seus pitjors enemics:
el malvat Dr. Octopus.
Lloc: plaça dels Països
Catalans

Dissabte 27 - 22.15h
Ballada de sardanes ,
amb la cobla Ciutat de
Mataró
Lloc:  plaça Sta Rosa
Organització: Amics de la
Sardana

Divendres 3 - 22.15h
Ballada de Sardanes
Amb les cobles marinada
i Premià
Lloc: plaça de la Sardana
Organització : Amics de la
Sardana

Divendres 20 - 22.15h
Ballada de sardanes ,
amb la cobla Ciutat de
Terrassa
Lloc: plaça de l’Ajuntament
Organització: Amics de la
Sardana

Divendres 6 - 22.15h
Ballada de sardanes
amb la cobla Premià
Lloc: Plaça de l’Ajuntament
Organització: Amics de la
Sardana

Divendres 13 - 22.15h
Ballada de sardanes , amb
la cobla Ciutat de Mataró
Lloc: plaça de l’Ajuntament
Organització: Amics de la
Sardana

Divendres 13 - 22.30h
Harry Potter 3. El
presoner d’Azkaban
Amb aquesta tercera en-
trega de les aventures
de Harry Potter veurem
com els protagonistes
deixen enrera la seva in-
fantesa i  esdevenen
adolescents.
Lloc: plaça dels Països
Catalans

agost setembre
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16:30 Flax d’estiu
17:30 Laura
18:00 Gent de Fòrum
18:55 Anunci Fòrum
19:00 Película en Català (diumenges)
20:30 Esports en Xarxa
20:50 Anuncis pròpis
21:30 Infonit
22:00 Perfils: entrevista de producció pròpia
22:50 Dalí a la carta
23:55 Informativo Nacional cadena Local
00:30 Resum Setmanal esports al dia
00:45 El gato estresao
01:30 Resum setmanal esports al dia
01:55 Moure el món (inauguració Fòrum)
02:45 Floralia
03:15 Retalls
04:45 Entrevista J.M. Solé
05:00 Cadena Local chats
07:30 Teletienda Cadena Local

08:00 Informativo nacional cadena Local
Teletienda
documentals i música

09:00 Publicitat pròpia teletiendas
09:30 Premià en viu - Reportatge Festa Major

producció pròpia
10:25 El temps al Maresme
10:30 Premià en viu - Reportatge Festa Major

producció pròpia
11:30 Premià en viu - Reportatge Festa Major

producció pròpia
12:30 Assac
13:00 Teletienda tvp anuncis pròpis
13:30 Premià en viu - Reportatge Festa Major

producció pròpia
14:00 Premià en viu - Reportatge Festa Major

producció pròpia
14:30 Teletienda Premià anuncis pròpis
15:45 Imatges Premià
16:00 Telenovela
16:00 Escenaris

LES 24 HORES DEL DIA
CANALS 42 I 48 UHF

Dimarts, 7 - 21.30h
Dogville, de Lars Von
Trier
Lloc: Centre Cívic
Organització: GLIMPSE

Dimarts, 28 - 21.30h
Las horas, d’Stephen
Daldry
Lloc: Centre Cívic
Organització: GLIMPSE

Cinema al Patronat

Nota:  El butlletí municipal vila Primilia s’edita
mensualment i es fa arribar a totes les llars del municipi.
En cas que no el rebeu correctament, us agrairem que
ens ho comuniqueu a través del telèfon 93.741.74.28  o

bé a l’adreça de correu electrònic:
aj172.alcaldia@premiademar.org

Dissabte 11 - 22.15h
Ballada de Sardanes
Amb la cobla Premià
(Veure 11 de setembre)
Essències - 23.00h
Lloc: al carrer Sant Antoni
(davant del bar l’Amistat)
(veure 11 de setembre)

Dissabte 18 - 21.30h
Recital de Dansa
Lloc: plaça de l’Ajuntament
Organitza:AVECA

Diumenge 19 - 10.00h
Aplec de Sant Mateu
amb les cobles Ciutat de
Mataró i Premià
Lloc: Ermita de Sant Mateu
Organitza: Amics de la
Sardana

Divendres  24 - 23.00h
Grup Jazzer Trio-jazz en
viu
Lloc: Bar del Centre
l’Amistat
Organitza: Centre l’Amistat

Dimecres 29 - 21.00h
Ball de Tardor
amb Quim Requero
Lloc: Bar del Centre
l’Amistat
Organitza: AVECA

Dimarts, 21 - 21.30h
Agua tibia bajo un puen-
te rojo, de Shohei
Inamura
Lloc: Centre Cívic
Organització: GLIMPSE

www.premiademar.org

Si vols saber la
programació de cinema
pots enviar un e-mail a
cinema.patronat@lycos.es
o consultar la pàgina
web del Patronat:
 www.patronat.voluntariat.org

Dimarts,14 - 21.30h
Playtime, de Jacques
Tati
Lloc: Centre Cívic
Organització: GLIMPSE

A l’agost, Cinema a la Fresca
Els premianencs podran gaudir de les novetats
cinematogràfiques en sessions a l’aire lliure amb títols
com ara Spiderman 2 o la tercera entrega del Senyor
dels Anells, guanyadora. En total seran 4 títols els que
es podran veure. La cita, tots els dijous a les 22:30.


